REGAL HOTELS 富豪酒店





Meet Sustainably, Achieve Success Responsibly 綠色商道 責任同行

Take the lead by choosing a sustainable approach for your next event at Regal Hotels International with our Green Meetings strategy, designed to minimise environmental impact through sustainable practices and carbon accounting.

Our Green Meetings are powered by the Institute of Sustainability and Technology (IST). Based in Hong Kong, IST is our key knowledge partner, empowering sustainable solutions for the world's most pressing environmental and social challenges through education and technology.

選擇可持續的策略,於富豪酒店集團舉辦您的下一個活動,採用我們的「綠色會議」方案,透過可持續實踐 和碳核算來減少對環境的影響。

我們的「綠色會議」得到可持續科技學院 (IST) 的全力支持。設於香港的 IST 致力透過教育及科技去探索可持續方案,以回應當今最迫在 眉睫的環境及社會挑戰。

Aiming to reduce the ecological footprint of events, support your business goals, and adhere to eco-friendly protocols, we provide you with a comprehensive Green Meetings package that includes:

為減低舉辦會議活動所帶來的碳足跡,協助您達成商業目標,並實踐環保理念, 我們為您提供全方位的綠色會議方案,包括:

Carbon Accounting Report 碳排放核算報告

Our Carbon Accounting Report offers a comprehensive analysis of your event's carbon emissions. We measure seven key categories: Production and Materials, Freight and Logistics, Food and Beverage, Local Transportation, Energy, Accommodation, and Waste. Reports are prepared according to Regal Hotels' Carbon Accounting Methodology.

我們的「碳排報告」詳細分析在富 豪酒店舉辦的會議活動中所產生的 相關碳排放量,主要量度七個碳足 跡類別,分別為生產與材料、貨運 與物流、餐飲、當地交通、能源、 住宿和廢棄物,報告以富豪酒店集 團碳核算方法作指標。



Carbon Emissions Offset 抵銷碳排放

We provide the opportunity to manage your event's environmental impact through carbon credits. Each credit represents the removal or avoidance of one ton of carbon dioxide or its equivalent in greenhouse gasses.

我們會為您提供碳排放抵銷服務, 每個碳信用代表去除或避免一噸二 氧化碳或等量的溫室氣體。



Our culinary strategy features low-carbon cooking and seasonal, plant-based ingredients. You can opt for plant-based menu items that come with emissions 10-25 times lower than animal-based items. This showcases our commitment in delivering sustainable cuisine that delights the palate while minimizing environmental impact.

我們選用時令蔬菜和本地採購的植物性選項,精心設計了一系列的活動菜單。您可選擇碳排放比肉類食材低10至25倍的植物性食材,既能帶來愉悦的餐飲體驗,同時保護環境。







Join Us in Going Green, One Meeting at a Time! 與我們攜手,開展綠色會議的新一頁!

With unparalleled hospitality and exceptional facilities, Regal Hotels International stands out as the premier destination for MICE events, where business objectives and social impact can flourish together.

富豪酒店提供完善的設備及優越的服務,是您舉辦會議活動的不二之選,讓我們攜手與您達成商業目標,同時為社會帶來正面影響。











Knowledge Partner 合作伙伴

